
Protokół nr 10/2019 

z posiedzenia Komisji Komunalnej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 15 maja 2019 roku 
 

Komisja rozpoczęła się o godzinie 18:30.  

Obecność, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Zaproszeni goście: 

Było to wspólne posiedzenie wszystkich komisji RML oraz włodarzy miasta: Małgorzaty 

Machalskiej, Michała Popławskiego i Mateusza Mikołajczaka 

 

Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak sprawdził prawomocność posiedzenia (quorum) 

i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie i opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Miasta Luboń na lata 2019-2028. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Luboń 

dofinansowania na realizację projektu pn "Poprawa jakości środowiska miejskiego w 

Luboniu poprzez rozwój terenów zieleni". 

 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 8/2019. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przebieg posiedzenia: 

Posiedzenie odbyło się w budynku Szkoły Podstawowej nr 1 im Błogosławionego Edmunda 

Bojanowskiego. 

 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

 

Ad 2. 

Na wstępie burmistrz Miasta Małgorzata Machalska zajawiła temat wiodący wspólnego 

posiedzenia, Podkreślając m.in., że Strategia rozwoju Miasta Luboń została sporządzona jako 

dokument wieloletni, planistyczny, zawierający zespół działań, których celem jest zrównoważony 

rozwój naszego miasta – pozwalający zarówno rozwiązywać jego problemy jak i tworzyć 

podstawy rozwoju w obszarach społecznym, gospodarczym, środowiskowym i przestrzennym. 

Ponadto wspomniała, że głównym celem tej strategii jest poprawa jakości życia i wspomaganie 

rozwoju lubonian w aspektach infrastrukturalnych, społecznych oraz gospodarczych. Dzięki temu, 

że powstał dokument wyznaczono misje i wartości dla naszego miasta najistotniejsze. 

 

Następnie głos zabrała radna Anna Bernaciak, pod której batutą strategiczny dokument powstał 

– jak wspomniała – przy zaangażowaniu Rady Gospodarczej, Miasta Luboń, niektórych radnych, 

współpracy pracowników UM oraz nadzorze merytorycznym włodarzy naszego miasta. Nie 

ukrywała satysfakcji i radości, że dokument opracowali z zespołem od początku do końca sami. 

Innymi słowy wyłącznie własnymi siłami, że jest przy tym profesjonalny, rzeczowy, pisany dla 

https://www.facebook.com/lubonskaradagospodarcza/?__tn__=K-R&eid=ARDfFBLWIZ7N-LorhJPItspWTqeofEhX-IynqSKd-LMOEmFqmMyZqEiub_dsieZsBK-723h6vENgURF2&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARBERA-toRonnXzm_7u4JCm8gpPEacW-UWio6bS4rsqXz5TophcNN3mkM6kvQnm6Qu9jLaIYbb8qVQpCIjobmUntfZM907Poj9hoVO7iy1tyMgltY0MWWxbHvwb4BtJgSEtn3mHvRUab3OCx706yoEwdaPMddbzI1JKE8KPZbe6HtvaVQXvMqF42bwgvC24EHK8ui1XVt3fB70mfI4CNpzXqXun6mo_mkI16YWBwB0gkMyLBKPFDG8S8hYtpYVR4XYYPhg4Kah9U02Q3lgUjYSSb4mTF0JKWk-qQd-oQAIBEziyH8tHeHJvi1K225ZJsvPmD4C9dFRDPkImlUnNEGkSQCeQNwcKZRFY___auJOj_pkNelXSkBQ
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nas i przez nas, a przede wszystkim prawdziwie lokalny. Wreszcie, że wpisuje się przy tym w 

międzynarodowe standardy i zwraca szczególną uwagę na mieszkańców jako największy 

potencjał i kapitał Lubonia. W dalszej kolejności Anna Bernaciak pokrótce scharakteryzowała 

dwie części stanowiące układ dokumentu: I – Diagnozę stanu Miasta Luboń – raport; II – 

Program Strategiczny. Na koniec wyraziła nadzieję, że będzie realnym przewodnikiem w 

działaniach władz naszego miasta. 

 

W toku dyskusji Paweł Wolniewicz i Magdalena Woźniak pogratulowali autorce opracowanej 

przez nią strategii, doceniając jej profesjonalizm w każdym calu.  

 

Radny Marek Samulczyk  stwierdził, że nie ma w Strategii kluczowych zadań inwestycyjnych, 

jak np. kanalizacja sanitarna w ul. Brzechwy. Dlatego zapytał co jest ważniejsze?, Strategia czy 

Plany Inwestycyjne?. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy w najbliższym czasie będzie rewolucja jeżeli chodzi o 

Plany Inwestycyjne?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że inwestycje zależą od środków 

finansowych Miasta. 

 

Na tym dyskusję zakończono, dlatego Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak 

zarządził głosowanie nad przyjęciem przedłożonego dokumentu. 
 

Za przyjęciem Strategii głosowali: 
 

• Za – 11 osób (Dorota Franek, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Teresa 

Zygmanowska, Anna Bernaciak, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł 

Krzyżostaniak, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 
 

• Przeciw – 0 osób, 
 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 
 

Nieobecnych brak. 
 

Komisja Komunalna jednogłośnie przyjęła dokument. 

 

 

Ad 3. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak przedstawił i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia przez Miasto Luboń 

dofinansowania na realizację projektu pn. "Poprawa jakości środowiska miejskiego w 

Luboniu poprzez rozwój terenów zieleni". 

Złożony przez Miasto Luboń wniosek o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „"Poprawa 

jakości środowiska miejskiego w Luboniu poprzez rozwój terenów zieleni"”, w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Działanie 2.5. Poprawa 

jakości środowiska miejskiego, spełnił wszystkie kryteria wyboru projektu i uzyskał ocenę 

pozytywną. Jednym z załączników do umowy o dofinansowanie, wymaganych przez 

Instytucję Organizującą Konkurs (Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej) jest uchwała Rady Miasta Luboń w sprawie przyjęcia dofinansowania. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowali: 
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• Za – 11 osób (Dorota Franek, Monika Nawrot, Andrzej Okupniak, Teresa 

Zygmanowska, Anna Bernaciak, Piotr Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł 

Krzyżostaniak, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 
 

• Przeciw – 0 osób, 
 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 
 

Nieobecnych brak. 
 

Komisja Komunalna jednogłośnie przyjęła dokument. 

 
 

 

Ad 4. 

Uwag do protokołu nr 8/2019 nie było. 
 

Za przyjęciem protokołu nr 8/2019 głosowali: 
 

• Za – 9 osób (Dorota Franek, Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Piotr 

Izydorski, Magdalena Woźniak, Paweł Krzyżostaniak, Marek Samulczyk, Bogdan 

Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 
 

• Przeciw – 0 osób, 
 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Anna Bernaciak, Monika Nawrot). 
 

Nieobecnych brak. 
 

Komisja Komunalna przyjęła protokół nr 8/2019. 
 

 

 

Ad 5.  

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia Komisji Komunalnej Przewodniczący 

Komisji, pan Andrzej Okupniak zamknął obrady o godz. 19:30. 
 

 

 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Dokument Strategii rozwoju Miasta Luboń na lata 2019-2028 jest dostępny w Biurze 

Rady Miasta Luboń. 
 

 

 

 

 
       Protokół sporządziła: 

       Dominika Kędziora 

       Specjalista ds. obsługi Rady Miasta 

 


